
Fråga till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell om kommunens diariesystem 

 

I annonsmarkna`ns intervju med dig säger du att kommunen har ett dåligt fungerande diariesystem. 
På kommunstyrelsens möte i december sa du samma sak. När jag hör och läser vad du säger blir jag 
bekymrad att kommunstyrelsens ordförande inte litar på kommunens diariesystem och undrar vad 
tänker du göra åt detta. 

Min fråga är pågår det ett arbete med att ta fram ett nytt diariesystem? 

 

Olsfors 210210 Lars-Erik Olsson (S) 

 

 


